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Delgado, Adriana Díaz, Mercè Díez, Beatrice Duodu, Maria Isabel Fernández, Emilio Fernández, 
Carme Ferré, Josep Maria Figueres, Marc Freixenet, Maria Antònia Galceran, Elisabet Garcia, Glòria 
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ORDRE DEL DIA 
 
1.           Aprovació de l’acta de la sessió anterior (document 1) 
 
2.           Informe de la degana i dels vicedegans 
 
3.           Afers acadèmics:  
 

a.           Aprovació de calendari acadèmic 2016-17 (document 2) 
b.           Discussió i aprovació si escau de les instruccions sobre la reavaluació (document 3) 
c.            Discussió i aprovació  si escau de les instruccions sobre la revisió extraordinària 
(document 4) 
 

4.           Renovació dels membres de les Comissions de la Junta de Facultat 
 
5.           Afers de tràmit 
 
6.           Precs i Preguntes 
 
1.- Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
 
S’aprova per assentiment. 
 
2.- Informe de la degana 
 
La degana felicita a tots els nous membres, tant del PDI com del PAS que han sortit escollits pels seus 
respectius col·lectius per ser membres de la Junta de Facultat.  



 
Informa a la Junta sobre la demanda dels agregats interins feta a la darrera Junta. Ja es té resposta 
del vicerector de Professorat i de l’AQU a la carta que es va enviar amb el suport dels membres de la 
Junta. Les cartes han estat reenviades a tots els docents afectats. 
 
Actes de graduació i jubilació 
 
La degana informa que al mes de juny hi haurà els actes de Graduació i un acte d’homenatge als 
jubilats del PDI i del PAS de la Facultat. 
 
Els actes de graduació es faran en les dates següents: 
-  Comunicació Audiovisual (3 de juny a les 18h), amb convidat 
-  Periodisme (10 de juny en dues tandes, a les 16 i a les 19h). Convidades Neus Bonet, degana del 
Col·legi de Periodistes i Patricia Gabancho. 
-  Publicitat i Relacions Públiques (17 de juny a les 18h), amb convidat. 
 
Els actes de graduació de Publicitat i de Comunicació Audiovisual es faran a l’Aula Magna, i els de 
Periodisme es faran a l’Auditori de la Facultat de Lletres, que és l’espai més gran que hi ha al 
campus. 
 
Informa de què aquest serà el darrer any que l’acte de Graduació es farà al mes de juny. A partir del 
curs 2016-2017, farem els actes de Graduació a la tardor, per assegurar-nos que hi ha un nombre 
més elevat d’estudiants que han acabat efectivament els seus estudis per acomodar-nos al que es fa 
a la majoria de facultats del campus i perquè el sistema actual implica una signatura d’un document 
amb segell oficial que s’expedeix a tothom encara que no s’hagi graduat efectivament.  
 
Respecte de l’acte d’homenatge als jubilats, tindrà lloc el dimarts 14 de juny a les 18h a l’Aula Magna 
de la Facultat. S’ha convidat a tot el Personal d’Administració i Serveis i professorat que s’ha jubilat o 
és emèrit en els darrers 12 anys. Defensa que és necessari que els membres d’una comunitat siguem 
agraïts amb aquelles persones que han dedicat bona part de la seva vida a treballar per la institució. 
S’han fet alguns actes, però no s’ha fet res des del punt de vista de la Facultat i estima que ha arribat 
el moment. Agreix al Dr. Joan Manel Tresserras que hagi acceptat de fer de “padrí” de l’acte.  
 
Activitats culturals 
 
Anuncia tres activitats importants pel futur: El Drac Novell, el Pitching de la Facultat i “Ara fa 40 
anys: país, comunicació i cultura”. Sobre aquest darrer, la degana explica que el proper curs, el 2016-
2017, se celebra els 40 anys de la primera promoció de Periodisme de la Facultat i aquest fet 
demanava una celebració i amb una discussió intel·lectual sobre el que ha suposat la transició 
política per a la comunicació a Catalunya i per a les seves formes de cultura genuïnes, entre elles, la 
llengua catalana.  
 
Explica també que durant els anys 2016 i 2017 se celebren els 40 anys de diversos fets molt 
rellevants per al sistema comunicatiu de Catalunya, com són la creació de mitjans de comunicació en 
català i la celebració del II Congrés de Cultura Catalana. Concretament, al 1976 apareix el diari Avui, 
l’emissora en català Ràdio 4, i a la televisió, el programa Giravolt. Al 1977 hi ha  la cloenda del II 
Congrés de Cultura Catalana i neix el programa de televisió Miramar en català. La proposta es 
concreta en primer lloc en l’organització de 4 taules rodones: 
 
o Premsa Escrita: Octubre/Novembre 2016 
o Ràdio: Novembre/ Desembre 2016 



o Televisió: Gener/Febrer 2017 
o Congrés de Cultura Catalana: Febrer/març 2017 
 
En segon lloc, en l’exposició als passadissos de la Facultat de 40/50 portades del diari Avui que 
serveixin per a explicar la història dels darrers 40 anys seleccionades pel Dr. Santiago Ramentol, 
director de l’Avui i de Miramar, que a més elaboraria els textos explicatius juntament amb el Dr. 
Enric Marín, coordinador de la Biblioteca. En un a exposició virtual a realitzar pel Servei de 
Biblioteques amb el suport del coordinador de la mateixa i finalment en una exposició a la Sala 
d’Exposicions de la Biblioteca. 
 
Sobre el pitching, explica que el Clúster de l’Audiovisual de Catalunya organitza per segon any el 
Pitching Audiovisual Universitat Indústria, amb la col·laboració de les facultats de comunicació de 
Catalunya. Tindrà lloc els dies 1 i 2 de desembre al Centre de Cultura Contemporània de Barcelona i 
s’hi presentaran 24 projectes en dos dies.  
 
Les categories són ficció, no ficció, formats televisius i noves finestres. Cada universitat pot 
presentar 5 projectes que passaran un procés de selecció per seleccionar els 24 definitius. 
Des de la Facultat es vol aprofitar el fet d’haver de seleccionar 5 projectes per realitzar un pitching 
propi amb professionals i professor de la casa, respectant les 4 categories establertes i la mostra de 
producció avançades. Volem avaluar 24 projectes en dos matins de 2 dies de juliol. Informa que de 
cara al proper any es podria establir uns premis per a les millors produccions audiovisuals de la 
Facultat.  Anuncia que negociarà amb el Clúster la possibilitat que la facultat presenti més de 5 
projectes, ja que la UAB té molts més estudiants que la resta de centres que, a vegades, no poden 
cobrir el cupo que tenen assignat.  
 
Sobre el Drac Novell, la degana informa que els dies 23-24-25 de novembre la Facultat acollirà els 
Premis Drac Novell després de 10 anys celebrant-se en altres universitats. Aquests premis, que van 
acompanyats d’un ampli programa d’activitats acadèmiques, són organitzats conjuntament pel 
Gremi de Publicitaris i la Facultat. L’any passat es va fer a la Rovira i Virgili de Tarragona. S’ha creat 
una comissió de treball que està formada pel vicedegà de relacions institucionals, Carles Llorens, i 
Anna Fajula, Angel Sánchez, Robert Rabanal i Arantxa Danés.  
 
Acreditació graus i màsters: i ara què? 
 
S’han rebut els informes provisionals d’acreditació dels 3 graus del centre i de dos màsters oficials, el 
Màster en Continguts de Comunicació Audiovisual i Publicitat i el de Mitjans, Comunicació i Cultura. 
Tots els informes són favorables –es troben penjats al web- perquè en els graus s’assolien tot els 
estàndards de qualitat i en el  cas dels màsters, tres dels estàndards s’assolien amb qualitat. Per 
tant, no s’ha presentat cap al·legació a aquests informes i ja hem rebut els definitius. La degana es 
pregunta què s’esperava d’aquests informes i què s’ha rebut? S’ha aconseguit ser acreditats el que 
és fonamental pel centre i per la continuïtat dels estudis. Però s’esperava que hi hagués una reflexió 
sobre els continguts dels graus: si les assignatures són les adequades; si la seqüenciació és 
l’oportuna; si el que s’explica tenia relació amb les necessitats del mercat i els canvis que s’han 
produït al món de la comunicació en els darrers 15 anys. Esperàvem rebre suggeriments per la 
orientació dels plans d’estudis de cara al futur, però no se n’ha rebut cap. Els informes es limiten a 
recomanar reduir el nombre d’estudiants de Periodisme; o que s’ha d’actualitzar la tecnologia dels 
laboratoris; o que s’ha de revisar les nostres infraestructures. Es a dir, aspectes coneguts però que, , 
no estan a l’abast de la Facultat. Per tant, la degana es pregunta que cal fer ara.  
 



Algunes de les incògnites encara no estan “resoltes”. Ni hi ha govern a Espanya, la situació política a 
Catalunya és incerta i s’ha aprovat una moció al Parlament per aturar el 3+2, i s’ignora què vol fer el 
nou equip d’Universitats i per últim hi haurà eleccions a rector/a el proper 19 de maig.  
 
Per tant, la degana considera que el terreny és poc segur, però explica que també no es pot 
mantenir els plans d’estudis tal i com estan ara. En aquest sentit amb totes les reserves degudes al 
molt pobre resultat de participació (només un 7,6%), l’enquesta de titulats 2014-2015 té uns 
resultats molt poc favorables per a Facultat. Considera que hi ha molts aspectes millorables i no 
podem ajornar el debat gaire més, tot i el trasbals important per una facultat, perquè genera molta 
feina, molta burocràcia, moltes reunions i moltes batalles internes perquè, argumenta, tothom té el 
seu propi model de titulació i creu que el seu és el millor, i legítimament, lluita per imposar-lo. 
 
La degana planteja un seguit de reflexions.  
 
- La primera és si la Facultat ha de prendre la iniciativa respecte de les altres facultats de 
comunicació de Catalunya i decideix l’estructura de 4+1 ó 3+2. La privada Blanquerna diu que no es 
mourà del 4+1 i la UPF està massa ocupada canviant tota l’estructura de la seva universitat per a 
preocupar-se dels plans d’estudis. Altres centres no faran res fins que la UAB  decideixi cap a on va. 
Considera que prendre la decisió sense saber què diran les lleis és molt arriscat i ens podem trobar 
fent una feina en va, a menys que s’aposti per a que els primers 3 anys es posi tot allò que es 
consideri essencial i un quart any més “mòbil” en funció de què es decideixi des dels governs.  
 
- Limitar-se a fer una reforma de maquillatge, mantenint el 4+1, i es toca només els graus 
variant de semestre i curs alguna assignatura, canviant el nom d’altres i el seu contingut, etc., o 
canviant el nom dels itineraris o mencions, però sense que això afecti al contingut estricte del que es 
fa en aquests moments. I posant als tres primers cursos tot allò imprescindible en la formació, 
perquè si s’arriba al 3+2, ja es tindria la feina feta. La degana dubta que això suposi una millora 
substancial i que ens posi al capdavant dels estudis de comunicació a Catalunya i Espanya, però és la 
forma fàcil per un equip de deganat d’abordar la revisió dels plans. 
 
- Un altre opció es deixar de banda l’estructura, és a dir, el 3+2 o el 4+1 i posar-se a treballar 
sobre els continguts, plantejant seriosament una oferta conjunta de graus i màsters. És a dir, revisar 
l’oferta actual no només dels graus, sinó també de màsters oficials que té la facultat i plantejar-se 
algunes qüestions bàsiques, i incòmodes, com: 
 
¿S’accepta el que ens diuen des del Col·legi de Periodistes o l’informe d’acreditació de que hi ha 
massa titulats en periodisme i per tant, cal demanar una reducció de places però a canvi de fer algun 
altre grau que tingui relació amb la Comunicació en sintonia amb els nous paradigmes comunicatius i 
l’emergència de nous perfils professionals? La degana explica que això hauria de fer-se en tot cas 
sempre i quan el govern de la Generalitat no cedís les places a les que renunciem a d’altres 
universitats.  
 
- La degana finalment es pregunta si té sentit que al centre hi hagi 4 màsters d’investigació 
pensats per a fer el doctorat, un per cada departament, tenint en compte el procés de jubilació del 
professorat titular i el perfil de molts dels estudiants actuals.  Realment es necessiten 4 o es podria 
optimitzar millor els recursos amb la meitat, i així  crear a canvi un parell o tres de màsters oficials  
professionalitzadors, que aprofitessin tots els recursos docents, infraestructures, laboratoris, etc., 
que té la facultat, i assegurar que fossin prou interessants com per a que els estudiants es volguessin 
quedar a fer el màster a la Facultat. Tot això voldria dir, segons la degana, que els màsters oficials –
que en teoria depenen dels centres, però que en realitat són un àmbit de treball de cada 
departament que els organitza segons els seus propis paràmetres–, haurien de ser realitzats amb 



una col·laboració més estreta entre facultat i departaments. Implicaria també que als màsters de 
recerca i professionalitzadors hi podrien participar docents dels quatre departaments del centre, 
se’ls podria posar un nom nou, etc.  
La degana conclou que no es tenen respostes a aquestes preguntes i a reflexions, i a més a més, 
defensa que les respostes s’haurien de trobar entre tots. Per tant, donat que a l’equip de deganat li 
toca portar la iniciativa , proposa presentar a la propera junta del mes de juny dos documents: 
- Un calendari d’actuacions per a la revisió dels plans d’estudis. Per tant, plantejar-se que la 
reforma dels graus –el model que decidim- hauria d’estar enllestit pel mes de febrer, per fer les 
memòries, que fossin aprovades i iniciar els canvis al curs 2017-2018. Explica que potser aquest 
termini serviria només per a les titulacions ja existents, i que  caldria més temps per a preparar un 
grau nou (economia, decisions polítiques a Catalunya, etc.). En canvi, la revisió dels màsters i el que 
això implica de canvi d’òptica, necessitaria més temps, fins al juliol – setembre de 2017, i per tant, 
implementar-ho al curs 2018-2019.  
 
- Un sistema de procediment. Quines comissions de treball; quines reunions amb experts; en 
quins països cal estudiar, etc.  
 
Si hi ha un acord en uns mínims, es podria començar la feina al setembre, però adverteix que això 
requereix un consens previ que s’ha d’assolir entre els departaments i el deganat.  
 
WIFI 
 
Respecte al wifi, la degana anuncia que a finals de juliol la facultat tindrà un 50% més d’estacions 
wifi i que amb això quedaran coberts completament tots els espais docents de la Facultat.  
 
Pre-informe econòmic 
 
La degana explica que al mes de juny es farà una altra Junta per aprovar, si s’escau, la liquidació de 
l’any passat i el pressupost econòmic pel 2016 i que s’està  treballant en els criteris de despesa 
d’aquest any 2016, que es discutiran a una Comissió d’Economia a celebrar el 18 de maig 
probablement. Aquests serien: 
 * invertir en aquelles mesures que afectin i, per tant, beneficiïn al major nombre possible de 
persones de la Facultat. 
 * Reposar el material que es fa malbé. 
 * Comprar o reposar material que es consideri imprescindible per al bon funcionament de la 
docència i de la facultat en general  
 * Innovació i millora de projectes de centre, com UAB Campus Media. 
 * Millores funcionals i de projecció exterior 
També explica que l’actual equip de govern de la UAB porta discutint des de fa dos anys un nou 
model de distribució del pressupost general de la universitat que  seria favorable a la Facultat, 
perquè contempla l’existència de laboratoris. Es un model que no s’aprovarà i es deixarà la feina per 
al proper equip de rectorat.  
 
Classes en anglès 
 
La degana explica que la impartició de classes en anglès per al curs 2016-2017 es va concretant i 
defensa una oferta modesta per veure quina és la resposta dels estudiants, i anar-ho ampliant curs a 
curs. Es confirma que hi haurà: 
 



- Una assignatura en anglès al Grau de Publicitat i Relacions Públiques: “Tècniques de 
Negociació i Lideratge”, una optativa que es farà completament en anglès i que impartirà el 
professor Josep Salvat.  
 
- Dues assignatures al Grau de Comunicació Audiovisual. Les assignatures són optatives, es fan 
al primer semestre i són “Teoria i anàlisi de la Televisió”, en la que els seminaris es faran en anglès i 
és impartida per la professora Belén Monclús; i “Tècniques de realització interactiva”, on la llengua 
vehicular serà l’anglès i la farà la professora Maite Soto. 
 
- Encara està pendent l’oferta al Grau de Periodisme.  
 
La degana agraeix a tots els docents que han mostrat la seva voluntat de fer classes en anglès la seva 
bona predisposició, i també a les direccions dels departaments. 
 
Enquestes de valoració dels docents del segon semestre 
 
Informa que s’ha obert el procés de realització de les enquestes de valoració de l’activitat docent del 
segon semestre per a tota la Universitat. Insisteix en què és molt important complimentar les 
enquestes perquè són un ítem rellevant en la concessió, o no, dels trams docents autonòmics. Per 
tant, anima als estudiants a respondre i al professorat que dediquin cinc minuts de la seva classe a 
aquestes enquestes.  
Destaca que a la Facultat es disposa del nostre propi model de valoració qualitativa, que es fa amb el 
suport dels delegats i la valoració que fan tots els grups de cada classe.  
 
Eleccions a rector/a 
 
Finalment, la degana anima a participar en les eleccions a rector/a de la UAB del dijous 19 de maig, 
però explica que ja es pot votar anticipadament. Les paperetes i urnes es troben a la Secretaria del 
Deganat. 
 
S’obre un torn de paraules.  
 
Maribel Fernàndez agraeix la informació i planteja el dubte de començar un procediment de revisió 
de plans d’estudi i establir un calendari amb tantes incerteses. La degana respon que hi ha una 
realitat indefugible i és que els plans d'estudi de la Facultat estan endarrerits. Considera que ha 
arribat el moment d'iniciar el debat.  
 
Miquel Blanes anuncia que en nom de l’assemblea a la propera junta presentaran una proposta 
d'espai de debat per a la revisió dels plans d’estudi que tothom hi pugui intervenir. La degana respon 
que la proposta del Deganat és discutir sobre la base del 4+1.   
 
María Masalles pregunta on s'ha aprovat impartir assignatures en anglès perquè ells aposten per la 
docència en català i demana la gratuïtat del servei de llengües. Pregunta quin és el nivell d'anglès 
que es demana per donar el títol de la carrera. La degana explica que la docència en anglès és 
precisament una demanda dels estudiants i que de moment l’oferta en anglès és molt petita. Per 
tant, no considera que trasbalsi la docència ni als estudiants. Pel que fa a la gratuïtat dels serveis de 
llengües considera que no està a l’abast de la Facultat. Segons el que té coneixement la degana, el 
nivell que és demana és el de First Certificate. Quim Puig puntualitza els preus dels cursos d'anglès 
del servei de llengües.  
  
3.           Afers acadèmics 



 
a. Aprovació de calendari acadèmic 2016-17 (document 2) 

 
 Elisabeth García explica les novetats del calendari. Es començarà una setmana abans i la 
festa de la Facultat es passarà al segons semestre. La reavaluació tindrà una durada de dos 
setmanes.  
 Maribel Fernández comenta que les dues setmanes de reavaluació són escasses per corregir. 
Elisabet García comenta que ve marcat pel calendari de la UAB i no es pot canviar. Mercè Díez 
comenta que hi haurà moltes dificultats per acomplir els terminis i demana un posicionament de la 
Facultat en contra. La degana comenta que si es considera oportú des del Rectorat es pot canviar el 
calendari i recorda que les dues setmanes són per efectuar les proves de reavaluació, però que es 
poden publicar les notes més tard. María Gutiérrez comenta que el període de reavaluació és 
conseqüència d'un sistema d’avaluació continuada i que per tant ens hi hem d’adequar. Es presenta 
a votació i es aprovat per 34 vots a favor, 2 en contra i 13 abstencions. 
  

b. Discussió i aprovació si escau de les instruccions sobre la reavaluació (document 3) 
 

Es procedeix a la discussió punt per punt. Angel Rodríguez expressa la seva preocupació per haver de 
fer reavaluacions de totes les proves. Miquel Blanes defensa que la nota mínima de 3 s’elimini no 
existeixi i sigui només sigui condició el presentar-se a l’examen. Mercè Díez expressa dubtes sobre la 
possibilitat de només considerar el darrer examen i proposa que es consideri també la mitjana de la 
resta d'activitats d'avaluació i que sigui aquesta la que permeti presentar-se a l'examen de 
reavaluació. També manifesta estar en contra d'eliminar la nota mínima. Considera la nota massa 
baixa. Àngel Rodríguez expressa la idea de què baixar la nota implica una reformulació de la 
docència i de l'avaluació. Pepe Rodríguez explica que a la proposta es refereix exclusivament a 
l'examen de teoria. Respecte a la  nota mínima expressa que provocarà en la seva assignatura 
repetidors. Juanjo Perona explica que la proposta només obliga reavaluar la prova teòrica i les altres 
proves es poden reavaluar si ho considera l'equip docent. Considera que es pot millorar el document 
especificant que es reavaluarà la teoria. Elena Añanos considera que s'ha de posar el punt 4 abans 
per remarcar que cada equip docent decideixi reavaluar el que consideri oportú.  Albert Serra 
defensa la nota de 3 però que si un professor ho considera oportú pugui posar una nota mínima 
inferior a 3. Judit Pellicer defensa la necessitat d’una nota més baixa. La discussió s’allarga fins que 
l’equip de Deganat proposa una nova redacció del punt 2 ajuntant-hi el punt 4 acollint les propostes 
del professor Perona i la professora Añanos i de l’Albert Serra. El Deganat proposa votar aquesta 
nova redacció i es procedeix a la votació del nou punt 2 i s'aprova amb 28 vots a favor, 4 vots en 
contra i 12 abstencions.   
 
El text final del punt 2 aprovat és el següent:  
“Els alumnes que hagin participat de l’avaluació continuada i suspenguin la teoria podran recuperar-
la sempre que hagin obtingut una nota mínima de 3 punts, –tot i que un professor pot determinar 
una nota inferior–, i hagin anat a la revisió ordinària d’aquest examen. Cada equip docent 
determinarà, segons l’especificitat de l’assignatura, si hi ha altres proves reavaluables. Si es dóna 
aquest cas decidirà les condicions que cada estudiant haurà d’assolir per presentar-se a la 
reavaluació i la nota màxima que pot optar, que han de constar a la guia docent”. 
 
A la resta de punts de les instruccions es fan canvis terminològics en el sentit de substituir el mot de 
“reavaluació” pel de “recuperació” i el de “examen final de teoria” per “teoria” o “proves de teoria”  
Finalment, es sotmet a la votació el document complert amb les esmentades modificacions i 
s’aprova amb 23 vots afirmatius, un vot en contra i 14 abstencions.   
 



c. Discussió i aprovació  si escau de les instruccions sobre la revisió extraordinària (document 
4) 
 

Marc Freixenet planteja el problema d'assistir a la revisió d'exàmens quan els alumnes treballen. Per 
la seva banda, Maribel Fernández considera que les comissions no són el mecanisme idoni per fer les 
revisions extraordinàries per què no són especialistes de les matèries que revisen i demana eliminar 
l’obligació de lliurar documentació de forma duplicada i també evitar el que ella considera el segon 
període d’al·legacions dels estudiants. María Gutiérrez explica que la normativa no contempla el cas 
de proves audiovisuals i defensa la composició de les comissions tal com estableix el document 
presentat. Mercè Díez no acaba de veure que la composició de 5 membres i defensa comissions de 3 
i formades per especialistes. Mercè Terès defensa respectar que l’estudiant pugui aportar noves 
proves en el període d’al·legacions. La discussió s’allarga fins que la Degana proposa posar a votació 
el document sencer. El document s’aprova sense modificacions amb 27 vots a favor, 2 en contra i 7 
abstencions.    
4.           Renovació dels membres de les Comissions de la Junta de Facultat 
 
El secretari de la Facultat explica que s’ha arribat a un acord entre els membres electes de la Junta 
del sector A i B per renovar les comissions. D’aquesta manera, pel Sector A, el professor Angel 
Rodríguez serà membre de la Comissió d’Afers Acadèmics, el professor Jose Mª Perceval a la 
Comissió d’Economia i Serveis. Pel sector B, Òscar Coromina serà membre de la Comissió d’Afers 
Acadèmics i Mercè Díez a la d’Economia i Serveis. Pels interfacultatius, la professora María Machuca 
serà la representant a totes dues Comissions donat que no hi ha més membres electes dels 
professors no adscrits a departaments de la Facultat. 
 
5.           Afers de tràmit 
No hi ha.  
 
6.           Precs i Preguntes 
No hi ha. 
 
El secretari aixeca la sessió a les 13h.  


